

HYPER CLEAN

Hyper Clean is a hydrogen peroxide based cleaner, sanitizer and disinfectant with bleaching and deodorizing properties. It is intended for use in commercial settings such as institutions, hospitals, and food processing areas.

This product is not to be used as a sterilant/high-level disinfectant on any surface or instrument that: (1) is introduced directly into the human body, either into or in contact with the bloodstream or normally sterile areas of the body, or (2) contacts intact mucous membranes but which does not ordinarily penetrate the blood barrier or otherwise enter normally sterile areas of the body. This product may be used to pre-clean or decontaminate critical or semi-critical medical devices prior to sterilization or high-level disinfection.

SANITIZATION AND DISINFECTION: For use as a sanitizer or disinfectant on hard, non-porous surfaces only. For heavily soiled surfaces, a pre-cleaning step is required. Use 80 mL per L of water (5111 ppm in-use concentration). Apply with a cloth or mop. Allow surface to remain wet for 10 minutes, then remove excess liquid. Prepare a fresh solution for each use. Rinse and allow to dry.

When used on food equipment or food contact items, completely drain the product from all food contact surfaces and rinse with potable water. Avoid contamination of food.

CLEANING: It is suitable for a variety of cleaning applications including laundry, washrooms, windows, floors, walls and ceilings. It is also ideal for carpet stain removal and as a non-acid bowl cleaner. Hyper Clean can be used undiluted for tough jobs or diluted up to 10 mL/L for light duty cleaning.

PRECAUTIONS: Keep out of reach of children. Causes severe skin burns and eye damage. Do not breathe mists. Wash hands after handling. Do not use with other cleaners.

FIRST AID: IF SWALLOWED: Rinse mouth. Do NOT induce vomiting. Immediately call a poison centre or physician. **IF ON SKIN (or hair):** Take off immediately all contaminated clothing. Rinse skin with water. Wash contaminated clothing before reuse. Immediately call a poison centre or physician. **IF INHALED:** Remove person to fresh air and keep comfortable for breathing. Immediately call a poison centre or physician. **IF IN EYES:** Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses if present and easy to do. Continue rinsing. Immediately call a poison centre or physician.

PERSONAL PROTECTIVE EQUIPMENT: Wear protective gloves, protective clothing and eye/face protection.

STORAGE AND DISPOSAL: Store at room temperature. Dispose of contents/container in accordance with local/regional/national/international regulations.

CLEANER-SANITIZER-DISINFECTANT NETTOYANT-ASSAINISSANT-DÉSINFECTANT

**KILLS 99.99% OF FUNGI, BACTERIA AND VIRUSES
TUE 99,99% DES CHAMPIGNONS, BACTÉRIES ET VIRUS**

DANGER



CORROSIVE/CORROSIF

**GUARANTEE: hydrogen peroxide – 6.9% w/w
GARANTIE: peroxyde d'hydrogène – 6.9% p/p**

D.I.N. 02511940

**READ THE LABEL BEFORE USING
VEUILLEZ LIRE L'ÉTIQUETTE AVANT L'EMPLOI**

Hyper Clean est un nettoyant, assainissant et désinfectant à base de peroxyde d'hydrogène aux propriétés blanchissantes et désodorisantes. Il est destiné à être utilisé dans des environnements commerciaux tels que les institutions, les hôpitaux et les zones de traitement des aliments.

Le produit ne doit pas être employé comme un agent stérilisant ou désinfectant puissant sur une surface ou un instrument qui: (1) pénètre directement dans le corps humain par contact avec le flux sanguin ou les endroits normalement stériles de l'organisme ou (2) entre en contact avec les muqueuses, mais qui ne pénètre pas normalement la barrière hématique ou les zones normalement stériles de l'organisme. Ce produit peut être utilisé pour le nettoyage préalable ou la décontamination d'instruments médicaux semi-critiques ou critiques avant leur stérilisation ou leur désinfection de haut niveau.

DÉSINFECTION ET ASSAINISSEMENT: Utiliser ce produit comme assainissant ou désinfectant sûr des surfaces dures non poreuses seulement. Pré-nettoyer les surfaces très sales. Utilisez 80 mL de produit pour 1 L d'eau (concentration en usage 5111 ppm). Appliquez la solution à l'aide d'un chiffon ou d'une vadrouille. Gardez la surface trempée pendant 10 minutes, puis enlevez l'excès de liquide. Préparez une nouvelle solution pour chaque utilisation. Rincez la surface et laissez-la sécher.

Lorsque le produit est employé pour l'assainissement des équipements alimentaires ou d'articles qui entrent en contact avec les aliments, évacuez complètement le produit de toutes les surfaces en contact avec les aliments et rincez celles-ci avec de l'eau potable. Évitez de contaminer les aliments.

NETTOYAGE: Il convient à une variété d'applications de nettoyage, y compris la lessive, les toilettes, les fenêtres, les planchers, les murs et les plafonds. Il est également idéal pour éliminer les taches sur les tapis et comme un nettoyant pour les cuvettes sans acide. Hyper Clean peut être utilisé non dilué pour les travaux difficiles ou dilué jusqu'à 10 ml / L pour un nettoyage léger.

PRÉCAUTIONS: Garder hors de la portée des enfants. Provoque de graves brûlures de la peau et de graves lésions des yeux. Ne pas respirer les poussières ou les brouillards. Se laver les mains soigneusement après manipulation. Ne pas mélanger/langer avec d'autres produits nettoyants.

PREMIERS SOINS: EN CAS D'INGESTION: Rincer la bouche. Ne PAS faire vomir. Appeler immédiatement un centre antipoison ou un médecin. **EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU (ou les cheveux):** Enlever immédiatement tous les vêtements contaminés. Rincer la peau à l'eau. Laver les vêtements contaminés avant réutilisation. Appeler immédiatement un centre antipoison ou un médecin. **EN CAS D'INHALATION:** Transporter la personne à l'extérieur et la maintenir dans une position où elle peut confortablement respirer. Appeler immédiatement un centre antipoison ou un médecin. **EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX:** Rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Enlever les lentilles de contact si la victime en porte et si elles peuvent être facilement enlevées. Continuer à rincer. Appeler immédiatement un centre antipoison ou un médecin.

ÉQUIPEMENT DE PROTECTION INDIVIDUELLE: Porter des gants de protection, des vêtements de protection, un équipement de protection des yeux/du visage.

STOCKAGE ET ÉLIMINATION: Conserver à température ambiante. Éliminer le contenu/récipient conformément à la réglementation locale/régionale/nationale/internationale.

FOR COMMERCIAL USE/POUR USAGE COMMERCIAL

Lot:
EXP:

Net Content: 0 Litres

Safe Foods Chemical Innovations • 1501 E 8th Street, North Little Rock, AR 72114 • 501.758.8500

MANUFACTURED IN CANADA BY
OSTREM CHEMICAL CO. LTD., 2310 - 80 AVE., EDMONTON, AB, T6P 1N2